
 

 

 

 Zápis OvN č.: 022023 

OsV: Neškaredice  

Datum:    4.12.2023 

Přítomni: 
Omluveni: 
Neomluveni: 

Jan Balham, Romana Nevolová, Marie Janečková, Miroslav Hnilička, Jan Staněk. 

Člen RM, ZM:  

Příští jednání: Není stanoveno  

 
 

Program jednání včetně krátkého komentáře: 

1.        Zhodnocení plánovaných akcí Osadního výboru Neškaredice (dále jen OvN) v roce 2023. 

2.        Plnění úkolů z jednání OvN ze dne 29.5.23. 

3.        PanujHoře 2023 

 
K bodu č 1. 
OvN organizoval v tomto roce tři akce. 
1.4.2023 Ukliďme Česko 2023, ukliďme Kutnou Horu  
3.6.2023 tradiční akci DĚTSKÝ DEN A SOUSEDSKÉ SETKÁNÍ. 
21.10.2023 akci DÝŇOHRANÍ A SETKÁNÍ SOUSEDŮ. 
 
Úklidová akce proběhla za deštivého počasí, a proto přišlo málo dobrovolníků ale i tak se odvedl kus práce a těm kdo se účastnil patří poděkování.  
Dětský den a Dýňohraní bylo organizováno ve spolupráci s 6.pionýrskou skupinou Kolín v bývalém objektu mateřské školky. Obě akce považujeme 
za vydařené a OvN v nich hodlá nadále pokračovat. Informace o akcích byla uveřejněna na sociálních sítích a portálu Svoboda info.   
 
K bodu č.2. 
Dne 29.5.2023 proběhlo jednání u pana starosty Lukáše Seiferta zástupců technického oddělení MěÚ Kutná Hora. Byla řešena dopravně 
bezpečnostní situace v Neškaredicích. Zejména chybějící chodníky, dodržování rychlosti a dopravního značení v Neškaredicích . Z tohoto jednání 
vzešlo několik úkolů pro zástupce města.  
 
1) prověřit vlastnictví pozemků podél hlavní komunikace, v souvislosti s opravou či budováním chodníků nových – TO, OSM 
2) prověřit stav stávajících chodníků a zhodnotit možné opravy či rekonstrukce, včetně cenového vyčíslení – TS, OSM ve spolupráci s Technickými 
službami 
3) prověřit v jakém režimu je vedeno sekání zeleně v Neškaredicích – TO, OSM 
  
4) pověření městské policie provedením kontroly dodržování rychlosti v obci v okolí autobusových zastávek – pan starosta 
5) pověření městské policie kontrolou dodržování dopravního značení „zákaz vjezdu 3,5 t, mimo dopravní obsluhy“ – umístěné na komunikaci ve 
směru do Církvice. 
6) doplnit označník u autobusové zastávky ve směru do Čáslavi – TO, OSM 
 
Pouze u úkolů číslo 3.a 6. se nám dostala zpětná vazba. OvN se v případě autobusových zastávek podařilo prosadit i vybudování čekárny ve směru 
na Čáslav. Kde se původně s přesunem použité zastávky z městského mobiliáře vůbec nepočítalo. Zde je nutno poděkovat za aktivní spolupráci 
paní Boženě Marhanové z technického oddělení.  
O dalších úkolech ze seznamu vytvořeného na jednání ze dne 29.5.2023 nemáme dosud žádnou zpětnou vazbu. 
 
K bodu č.3. 
Byl podán návrh projetu v rámci akce Panuj Hoře 2023. Jednalo se o revitalizaci bývalé hasičské zbrojnice v Neškaredicích. Která by mohla sloužit 
občanům a OvN jako společný prostor pro pořádání aktivit na dětském hřišti. S tím souvisel i předchozí požadavek a dotaz, zda by mohl objekt 
využívat OvN. Pokud by se nám dostalo záporné odpovědi tak by projekt na revitalizaci nebyl podán. Projekt na revitalizaci bývalé zbrojnice byl 
nakonec úspěšný a dne 13.6.2023 nám paní Věra Kapišáková z technického oddělení potvrdila že projekt byl vybrán a bude realizován. Dne 
19.7.2023 nabylo sděleno, že rada města neschvaluje předání objetu k užívání OvN. Bez jakéhokoliv vysvětlení a zdůvodnění! OvN 30.8.2023 sice 
vznesl dotaz (oslovena byla celá rada města) ale do dnešního dne nám nebylo nijak odpovězeno, a tedy ani nevíme, jak to dopadne s realizací 
projektu revitalizace bývalé hasičárny v rámci akce Panuj Hoře 2023. K tomuto projektu OvN zajistil materiální podporu a dále i pomoc při 
zajištění prací ze strany místních podnikatelů a občanů. 24.11.2023 byl OvN pozván na jednání o dalším možném využití bývalé hasičské 
zbrojnice. Jednání má proběhnout 10.1.2024 v kanceláři pana starosty. 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM, MÚ 
 
K bodu č.2. OvN doposud nemá žádné informace, jak probíhá plnění zadaných úkolů a zda bude pokračovat další jednání s OvN. 
 

K bodu č.3.   OvN nemá žádné informace, jak to dopadne s projektem Panuj Hoře 2023 a tedy i s objektem bývalé hasičské zbrojnice. Bude se 

jednání dne 10.1.2024 týkat projektu bývalé hasičárny v rámci projektu Panuj Hoře? 

 
Zapsal:    Jan Balham  
Schválil: Jan Staněk 

 

 

 


